

## 《单词百科:millimetre是什么意思?millimetre怎么发音?millimetre的解释和用法》

英语单词millimetre是什么意思?millimetre怎么读?millimetre怎么发音?简答网为您整理了millimetre的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### millimetre怎么读

millimetre的读音:[ ' m ɪ limi : t ə (r)]

### millimetre的意思

1、n.毫米;

### millimetre的近义词

1、 **millimeter** n.毫米;

2、 **mm** abbr.=megameter;=millimeter;=millimicron;

## millimetre的双语例句

1、The coats, made of polythene sheet 0.05 millimetre thick, are fitted on the sheep after shearing.

这种绵羊穿的罩衣, 是用0.05毫米厚的聚乙烯薄膜制成的, 在剪完羊毛之后给羊穿上.

2、The total amount of pollen was measured more accurately by 30 millimetre deameter globes.

用直径30毫米的球形收集器, 可以更准确地测定花粉的总量.

3、The calculations were exact to the nearest millimetre.

计算的精确度几近毫米.

4、The silicon chips are less than a millimetre thick.

这些硅片厚度不足一毫米.

5、The equipment includes two black and white cameras that operate with an millimetre ( 8 mm ) chip.

这项装置包括用8毫米的芯片驱动的两台黑白相机.

6、One millimetre to the left and who knows?

往左一毫米呢? 谁知道呢?

7、The millimetre thick displays weigh only a few grams and operate on two to five volts.

这种几毫米厚的显示屏只有几克重, 工作在2~5伏的电压下.

8、CNGC has also introduced the improved HongJian 9 A with a more advanced millimetre wave guidance system.

CNGC也 已经推出改进的红箭-9A采用更先进的毫米波制导系统.

9、Contact reaction brazing ( CRB ) for millimetre waveguide in inert atmosphere has been investigated.

对毫米波器件在惰性气体保护下的接触反应钎焊进行了研究.

10、...a tiny little transparent pill, about 20 millimetres long.

大约20毫米长的透明小药片

11、One second of arc movement is one thirtieth of a millimetre.

一弧秒的移动是一毫米的三十分之一.

以上是简答网为您整理的millimetre怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于mil

limetre的用法、milli

metre的释义、millimetre的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/millimetre>

